



Business Class

# Menu



**FINNAIR**

After take off

---

## Cold plates

We serve you two delicious dishes

### Mixed green salad with smoked reindeer potato salad

Vihersalaattia ja savuporo-perunasalaattia

什锦蔬菜沙拉配烟熏驯鹿土豆沙拉

### Fresh fruit

Tuoreita hedelmiä

新鲜水果

## Warm plates

Choose your main course

### Beef stroganoff with mashed potatoes, pickled cucumber and pearl onions

Härkästroganoff sekä perunamuusia, pikkelöityä kurkkua ja helmisipulia

斯特洛甘诺夫牛肉配土豆泥、腌黄瓜和珍珠洋葱。

### Tortellini with tomato and Provolone, Mornay sauce, pine nuts, semi-dried tomatoes and parmesan cheese

Tortellinit tomaatti-provolone täytteellä, Mornay-kastiketta, pinjansiemeniä, puolikuivattuja tomaatteja sekä parmesaanijuustoa

意大利饺子配番茄和波罗伏洛干酪、奶油蛋黄酱、松仁、半干番茄和帕尔马干酪

## Dessert

### Selection of cheese: Peltola Blue cheese and Herkkujuustola Mouhitaler

Valikoima juustoja: Peltolan sinihomejuusto ja Herkkujuustolan Mouhitaler

精选奶酪：佩尔托拉蓝纹奶酪和穆希塔尔奶酪

### Brownie with salted caramel and nuts served with raspberry sauce

Suolakinuski-pähkinäbrownie ja vadelmakastiketta

布朗尼配咸焦糖和坚果，配覆盆子酱

.....

Our cabin crew is happy to provide you with more information about allergens. Please note that the products served on board may also contain traces of allergens other than mentioned. *Allergen information available only on flights departing from EU-countries.*

Please accept our apologies if your choice is not available.

Before landing

---

## Cold plates

We serve you two delicious dishes

### Gluten-free overnight oats served with honey, blueberries, strawberries and granola

Gluteenitonta tuorepuuroa hunajan kera, mustikoita, mansikoita ja granolaa

无麸质隔夜燕麦配蜂蜜、蓝莓、草莓和麦片

### Cold smoked rainbow trout, roasted beef, lettuce, pickled cucumber, dill mayonnaise and horseradish sauce

Kylmäsavustettua kirjolohta, paahtopaistia, salaattia, suolakurkkua, tillimajoneesia ja piparjuurikastiketta

冷熏彩虹鳟鱼、烤牛肉、生菜、腌黄瓜、莳萝蛋黄酱和辣根酱

## Warm plates

Choose your main course

### Reindeer Quiche and meatballs served with root vegetables and beans

Poropiiirasta sekä lihapullia, paahdettuja juureksia ja papuja

驯鹿乳蛋饼和肉丸配根菜和豆类

### Salmon with spinach egg roll, Swedish creamed potatoes, mushrooms and broccolini

Paistettua lohta, pinaatti-munakasrulla, Skåne-perunoita, sienä sekä varsiparsakaalia

三文鱼配菠菜蛋卷、斯肯土豆、蘑菇和西兰花

### Sweet apple crêpe with vanilla sauce, roasted almonds and cranberries

Omenacrêpe vaniljakastikkeella, paahdetuilla manteleilla ja karpaloilla

甜苹果可丽饼配香草酱、烤杏仁和蔓越莓

## Dessert

### Fresh fruit

Tuoreita hedelmiä

新鲜水果

*Variety of snacks and drinks are available throughout the flight. Please ask for more information from our cabin crew.*



AY Menu HEL-PVG AY-66300304 v.0125

**FINNAIR**